



中華人民共和國香港特別行政區政府  
房屋局  
Housing Bureau  
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region  
of the People's Republic of China

簡約公屋



# 簡約公屋

第二期申請 Phase 2 Application

Light Public Housing

2025年2月24日 開始接受申請  
Open for applications from 24 February 2025

2025年3月17日或之前交回申請表可獲優先處理  
Applications submitted on or before 17 March 2025 will be handled with priority

啟德  
世運道  
(第一期)

Olympic Avenue,  
Kai Tak (Phase 1)



更多資訊 More information

如有任何查詢，請致電3464 0700  
或瀏覽簡約公屋網站

For more information, please call  
3464 0700 or visit the Light Public  
Housing website

[www.hb.gov.hk/tc/lph](http://www.hb.gov.hk/tc/lph)



屯門  
青福里

Tsing Fuk Lane,  
Tuen Mun



觀塘順安道  
Shun On Road,  
Kwun Tong  
(由校舍改建)  
(Renovated from school premises)



上水彩園路  
Choi Yuen Road,  
Sheung Shui  
(由校舍改建)  
(Renovated from school premises)

每月租金由約 \$860 至 \$3,270 元不等，視乎單位大小及地區而定  
Monthly rent ranges from about \$860 to \$3,270, subject to the flat size and the district

共約 5,060 個單位  
About 5,060 units in total

預計入伙日期：2025年第四季  
Estimated intake date: 4<sup>th</sup> quarter of 2025

註：因應傳統公屋租金一般每兩年檢討一次，相關租金亦會有所調整。

Note : Having regard to the biennial rent review of the traditional public rental housing, the rent of Light Public Housing will be adjusted accordingly.

## 申請資格 Eligibility for application

輪候傳統公屋三年或以上，以一般公屋申請者的家庭申請為優先。

General Applicants who are on the waiting list for traditional public rental housing for three years or more are eligible, with priority given to family applicants.

## 申請方法 How to apply

初步符合申請簡約公屋資格的人士會收到由房屋局郵寄的申請表，並可以遞交紙本申請表或於網上遞交電子表格。

Those who initially meet the eligibility criteria for Light Public Housing will receive by post the application forms from the Housing Bureau. Applications can be submitted via the paper application form or e-Form.